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Voorzitter, hoe gaan we dit uitleggen? 

 

Het gaat goed in Haarlemmermeer. Het gaat ontzettend goed. Voor het zoveelste jaar op rij houden 

we geld over, en dat gaat over serieuze bedragen. Miljoenen.  

 

En toch zeggen we straks tegen onze inwoners dat het zuiniger moet. Het ravijnjaar komt eraan! U, 

de burger, moet inleveren, want wij, de gemeente, komen tekort. 

 

Wacht even. Er was toch geld over? 

 

Voorzitter, ieder van ons is weleens aangesproken op het nieuwe raadhuis. Mensen vragen waarom 

dat zoveel moet kosten, terwijl in hun straat het beschadigde wegdek niet wordt gerepareerd, in hun 

wijk geen huisarts meer te vinden is en de sportclub van hun kind niet rond kan komen. 

 

En dan hebben we het nog niet eens over de energietransitie, de woningnood of gezondheidsschade 

door fijnstof, pfas, giftige ofwel zeer zorgwekkende stoffen en herrie. 

 

We weten best dat het niet simpel is. We hebben de jaarstukken goed gelezen, we kennen het 

verschil tussen structurele en incidentele kosten. We begrijpen dat plannen niet altijd haalbaar zijn. 

 

2023 is voorbij, daar is niks meer aan te doen. Het is duidelijk dat opnieuw veel van onze beloften 

aan de inwoners niet zijn waargemaakt. Het probleem wat GroenLinks betreft is dat dit al jaren zo 

gaat, zonder dat er iets verandert aan de manier waarop we onze investeringen begroten. 

 

Wij willen aan de inwoners uit kunnen leggen waarom er geld overblijft, terwijl tegelijk moet worden 

bezuinigd. Als er te weinig geld is, moeten we daar bij de plannen rekening mee houden. En als er te 

weinig capaciteit is, of er zijn andere oorzaken waardoor plannen niet kunnen worden gerealiseerd, 

dan moet dat dus ook. 

 

Daarom dienen we een motie in die aan het college vraagt om een realistische planning voor 

investeringen met de raad te bespreken. Welke keuzes worden er gemaakt bij het verdelen van de 

schaarste? Het gaat om onze uitvoeringskracht die bepaalt welke plannen we wel of niet kunnen 

realiseren voor onze inwoners. 

 

Inwoners zijn niet dom. Dat plannen soms niet doorgaan begrijpt iedereen. Dat alles duurder wordt 

dan gedacht weten we allemaal allang. Maar dat plannen jaar na jaar niet aangepast worden aan de 

realiteit, dat wil er bij ons niet in. Dat gaan we voortaan anders doen.  

 

Eerlijk, duurzaam en duidelijk. 


